
Rada Miejska w Młynarach 

Radni-Sesja 

Protokół nr LIV/2023 

LIV Sesja w dniu 26 kwietnia 2023  

Obrady rozpoczęto 26 kwietnia 2023 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:25 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Regina Chabros-Dusza 

2. Małgorzata Dzięcioł 

3. Krzysztof Fiodorowicz 

4. Andrzej Florczyk 

5. Karol Jóźwiak 

6. Katarzyna Jóźwiak 

7. Beata Kmito 

8. Jarosław Kopyciński 

9. Justyna Korybska 

10. Agnieszka Kościelska 

11. Anna Maciuszonek 

12. Tadeusz Małecki 

13. Jadwiga Orłowska 

14. Maria Słomska 

15. Tadeusz Wandrowski 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary, 

2. Anna Kołodziej-Rabiczko – Sekretarz Miasta i Gminy Młynary, 

3. Katarzyna Rynkowska - Skarbnik Miasta i Gminy Młynary, 

4. Karolina Przygoda – mecenas. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył LIV obrady Sesji Rady Miejskiej, witając 

wszystkich zebranych. W obecnym momencie obecnych było 14 Radnych, co stanowi 

kworum do podejmowania prawomocnych uchwał 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

3. Przyjęcie protokołu z LIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 

29.03.2023 r. 



Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 29.03.2023 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Karol Jóźwiak, 

Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Andrzej Florczyk 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Kopyciński 

 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza z okresu międzysesyjnego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o odczytanie sprawozdania. 

 

Pani Burmistrz odczytała sprawozdania z pracy Burmistrza od 30.03.2023 r. do 26.04.2023 r. 

Pani Burmistrz poinformowała, że w związku z wcześniejszymi monitami: 

− zostały naprawione gonty na wiacie w Młynarskiej Woli,  

− zostały usunięty krzaki na rzece Gardyna w m. Młynarska Wola, które były powodem 

podtopień, 

− od 10.05.2023 r. zostanie uruchomiony punkt pobrań krwi w Ośrodku Zdrowia w 

Młynarach,  

− zostanie postawiony znak ograniczający tonaż na drodze wojewódzkiej 509. 

Pani Burmistrz omówiła temat związany z postawieniem znaku zakazu zatrzymania na ul. 

Ogrodowej w Młynarach. Poprosiła Panią Sekretarz o przedstawienie wyników ankiety, która 

została udostępniona mieszkańcom w związku z w/w tematem. 

Pani Sekretarz omówiła temat głosowania oraz przedstawiła wynik głosowania. 

Pan Andrzej Florczyk zapytał o porozumienie Lokalnych Partnerstw Wodnych. 

Pani Burmistrz powiedziała, że czeka na spotkanie z przedstawicielem Lokalnych Partnerstw 

Wodnych i więcej informacji poda po spotkaniu. 

Pan Andrzej Florczyk zapytał o remont drogi Błudowo-Włóczyska. Powiedział, że nie może 

zlokalizować tej drogi. 



Pani Burmistrz odpowiedziała, że projekt obejmuje trzy odcinki dróg w m. Błudowo, w m. 

Włóczyska i w m. Karszewo. I omówiła temat remontu w/w dróg. 

Pani Regina Chabros-Dusza zapytała które tereny będą wymienione w zamian za teren pod 

cmentarz. 

Pani Burmistrz powiedziała, że zostały zaproponowane działki przy ulicy Kwiatowej oraz 

przy ulicy Osińskiego na taka samą wartość. 

Pani Maria Słomska zapytała czy znana jest kwota za przeklasyfikowanie gruntów pod 

cmentarz. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że koszt nie jest znany.  

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał, czy powstanie projekt cmentarza.  

Pani Burmistrz odpowiedziała, że będzie to działka wytyczona z zaplanowanymi kwaterami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał o trzy nowe inwestycje, czy po pierwszych radach 

budowy wiadomo, kiedy firmy zamierzają rozpocząć i zakończyć prace. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że są to inwestycje w systemie zaprojektuj i wybuduj, na prace 

projektowe zakłada się ok. pół roku, sama realizacja powinna odbyć się w ciągu 12 miesięcy. 

Omówiła zasady realizacji i rozliczania takich projektów.  

Pani Regina Chabros-Dusza zapytała o remont Orlika. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że na tan cel pozyskane zostało 50% dofinansowanie. Na 

wkład własny Gmina szuka kolejnego dofinansowania w wysokości 70 000,00 zł. Wówczas 

możliwe będzie przeprowadzenie remontu. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radni nie mieli interpelacji i pytań. 

 

6. Wnioski sołtysów. 

Nie było wniosków Sołtysów. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2023-2036, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Skarbnik o omówienie uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2023-2036 oraz 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2023 rok 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwał. 



Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że obie uchwały zostały zaopiniowane pozytywnie, jednogłośnie. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2023-2039.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz 

Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Kopyciński 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2023 rok, 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2023 rok, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz 

Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Kopyciński 

 

c) likwidacji Szkoły Podstawowej w Błudowie, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały. 



Pani Burmistrz powiedziała, że jest błąd w paragrafie 4 uchwały. Paragraf 4 powinien 

brzmieć „należności i zobowiązania likwidowanej szkoły przejmuje Gmina Młynary”, a nie 

Urząd Miasta i Gminy w Młynarach. Poprosiła o poprawienie uchwały. 

 

Pani Mecenas odczytała brzmienie paragrafu 4. 

 

Zmiana paragrafu 4 w uchwale otrzymała brzmienie” należności i zobowiązania 

likwidowanej szkoły przejmuje Gmina Młynary” i została poddana pod głosowanie. Radni 

głosowali ręcznie.  

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia nowego brzmienia §4 uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w 

Błudowie, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz 

Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Kopyciński 

 

Głosowano w sprawie: 

likwidacji Szkoły Podstawowej w Błudowie, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz 

Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Kopyciński 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że podjęciem tej uchwały zakończył się 

kilkuletni proces likwidacji Szkoły Podstawowej w Błudowie. 

 

Pani Burmistrz złożyła deklarację, że zostanie przejęta cała kadra pedagogiczna z 

likwidowanej szkoły oraz wszyscy pracownicy pomocniczy. Powiedziała, że wkrótce 

rozpoczną się rozmowy z każdym z pracowników likwidowanej szkoły. 

 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania przy 

realizacji Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych na terenie Miejskiego Obszaru 



Funkcjonalnego Elbląga, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwał. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania przy 

realizacji Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych na terenie Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Elbląga, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz 

Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Kopyciński 

 

e) zmieniająca uchwałę uchwała Nr LI/353/2023 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 18 

stycznia 2023 r. w sprawie przyznawania i ustalania wysokości diet dla radnych Rady 

Miejskiej w Młynarach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwał. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę uchwała Nr LI/353/2023 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 18 

stycznia 2023 r. w sprawie przyznawania i ustalania wysokości diet dla radnych Rady 

Miejskiej w Młynarach. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 



Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz 

Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Kopyciński 

 

8. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że nie było interpelacji, zapytań i wniosków. 

 

9. Sprawy różne. 

 

Pan Andrzej Florczyk powiedział, że doświadczenia z współpracy z firmą Koma nie były 

najlepsze zapytał, czy są obwarowania w umowie, które ustalą komfort współpracy. 

Pani Burmistrz powiedziała, że spotkała się z przedstawicielami firmy Koma i zostały podjęte 

pewne ustalenia. Umowa zawiera standardowe zapisy. Nie ma wpływu na kulturę 

pracowników tej firmy, ale poinformowała kierownika, aby zwrócił uwagę na kulturę swoich 

pracowników. Poinformowała, że zostanie wprowadzona aplikacja przypominająca o terminie 

i rodzaju odbieranych odpadów. Liczy na to, że współpraca będzie układała się dobrze. Prosi 

o monity mieszkańców w przypadku jakichkolwiek uchybień. 

Pani Sekretarz powiedziała, że prowadzone są również rozmowy dotycząca usprawnienia 

harmonogramy, bo obecny jest dosyć skomplikowany i mało czytelny. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że kiedy firma Copernicus świadczyła usługi 

miał mało interwencji. Obecnie interwencji jest dużo, widzi bałagan i porozrzucane śmietniki. 

Mieszkańcy mają prośbę o interwencję w sprawie kultury pracowników firmy Koma i jakość 

świadczenie usług.   

Pani Burmistrz potwierdziła słowa Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

Pani Regina Chabros-Dusza powiedziała, że chce złożyć wniosek formalny, aby uregulować 

sprawę wysokości diet Radnych. Zaproponowała, aby wysokość diet nie odnosiła się do 

kwoty bazowej, która nie jest rewaloryzowana co roku, ale powinna odnosić się do innych 

kwot, które np. ogłaszane są raz w roku i rewaloryzowane. Wówczas podwyżka diet radnych 

nastąpi wraz ze wzrostem takiej kwoty. 

Pani Mecenas powiedziała, że uchwała została sporządzona w oparciu o obowiązujące 

przepisy. Wniosek Pani Radnej można poddać pod dyskusję, nie zamykać się na 

zaproponowane rozwiązania, ale należy to dokładnie przeanalizować, zapoznać się z 

wynikami analizy i to rozważyć. 

Wywiązała się rozmowa na temat planowania diet Radnych w budżecie gminy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, jak traktować wniosek formalny Radnej Pani Reginy 

Chabros-Duszy. 

Pani Mecenas powiedziała, że należy przegłosować wniosek. 



Głosowano ręczne. 

Głosowano w sprawie wniosku formalnego Pani Reginy Chabros-Duszy: 

w sprawie podjęcia prac związanych ze zmianą naliczania diet dla radnych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz 

Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Kopyciński 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej dodał, że wniosek zostanie skierowany do Komisji Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury w momencie przygotowania przez Panią 

mecenas projektu uchwały zawierający sugestie Pani Radnej. Projekt uchwały powinien 

zostać poddany pod dyskusję podczas pracy nad budżetem na rok 2024. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał o terminie składania oświadczeń majątkowych. 

10. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady LIV Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w 

Młynarach. 

 

 

  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Młynarach 

/-/ Karol Jóźwiak 

  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


